
                                         Protokół  nr 23 

                                z   posiedzenia Komisji Rewizyjnej  

                                Rady Gminy Krzemieniewo  

                                    w dniu  31 sierpnia 2016       

   

   

Dnia 31 sierpnia  2016  w Zespole Szkół w Drobninie odbyło się   posiedzenie Komisji 

Rewizyjnej.  Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 9.00.  

Przewodniczący Komisji powitał  zebranych  i podziękował p. Elżbiecie Juskowiak pełniącej 

obowiązki Dyrektora za umożliwienie odbycia posiedzenia na terenie szkoły.     

 Lista obecności na posiedzeniu stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

Zaproponował następujący porządek obrad.  

1. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

2.  Kontrola przygotowania placówki do nowego roku szkolnego.  

3.  Informacja o zmianach w budżecie gminy dokonanych przez Wójta Gminy w okresie od 

ostatniego posiedzenia w formie  zarządzeń.  

4. Wolne głosy i wnioski  

     

 

Ad. Pkt 1.  

Przewodniczący Komisji zapytał czy są uwagi do protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 

Ponieważ  uwag  nie  zgłoszono przystąpiono do głosowania i protokół został przyjęty.  

 

Ad. Pkt.2  

Przewodniczący Komisji  podziękował p. Dyrektor za przysłane materiały do analizy.  

Pani Dyrektor oświadczyła , ze od dnia 01.09.2016 będzie pełniła obowiązki  dyrektorskie 

zastępując p. Leonarda Kaczmarka , który przebywa na urlopie zdrowotnym.  Funkcje 

zastępcy dyrektora będzie pełniła p. Hanna Baryga.  

Przedstawiła informacje o liczbie dzieci , które będą uczęszczały do placówki  w roku 

szkolnym 2016/2017.Dodtkow w budynku szkoły będą się mieściły trzy oddziały Przedszkola 

w Krzemieniewie.  

Poinformowała, że w roku szkolnym 2016/2017 nie będzie klasy pierwszej, ponieważ rodzice 

pozostawili dzieci w przedszkolu. Zapoznała radnych z siatką godzin i rozkładem uczniów na 

poszczególne klasy.  

W związku z tym radny Krystian Dutkiewicz zapytał o powody podzielenia uczniów na klasę 

II a i II b gimnazjum. Wcześniej dzieci te uczęszczały do tej samej klasy.  

Pani Dyrektor wyjaśniła., że podział wynika z liczby uczniów.  

Do kalsy II a gimnazjum będzie chodziła 27 uczniów  

A do klasy II b gimnazjum 13 dzieci.  

Podziału dokonano biorąc pod uwagę wiodące języki obce , których uczniowie uczyli się 

wcześniej.  

 

Przewodniczący komisji pytał o wyniki sprawdzianów kończących określony etap nauki.  

Wskazywał, ze analiza dostarczonych materiałów wyraźnie pokazuje, że uczniowie osiągają 

lepsze wynik w nauce języka angielskiego . Wyniki z języka niemieckiego są znacząco 

słabsze. .  

Dyrektor wyjaśniał, ze wielokrotnie zastanawiano się w szkole dlaczego jest taka sytuacja.  

Trudno ustalić jednoznaczne powody.  

 



MG. Pytał, czy na naradach dyrektorów jest analizowana sytuacja demograficzna, która 

będzie miała wpływ na liczbę uczniów w poszczególnych zespołach szkól. Według  

przewodniczącego najtrudniejsza sytuacja demograficzna dotyczy zespołu Szkół w 

Pawłowicach.   Demografia wskazuje , że w roku 2018 nie będzie w tej placówce klasy 

pierwszej.  

 

W dalszej kolejności Dyrektor szkoły poinformowała, o remontach jakie wykonano w 

placówce w okresie wakacyjnym. W związku z tym Przewodniczący komisji pytał w jaki 

sposób wyłaniane są firmy , które wykonują remonty.  

Pani dyrektor wyjaśniła, ze na większe zadania remontowe zbierane są oferty w celu 

wybrania wykonawcy. Najczęściej wybierani są wykonawcy, oferujący wykonanie prac za 

możliwie najniższą cenę. Jest to uwarunkowane możliwościami budżetu szkoły. Oczywiście 

we wszystkich dużych sprawach przestrzegane są przepisu ustawy Prawo Zamówień 

Publicznych.  

 

MG. Pytał jakie są na chwilę obecną  są najpilniejsze remonty  do wykonania? 

Dyrektor szkoły oświadczyła, ze sprawą nie cierpiącą zwłoki jest remont dachu i sprawy 

związane z termomodernizacją szkoły, ponieważ niektóre sale lekcyjne są w sezonie 

zimowym niedogrzane .  

MG. Nawiązując do informacji , że  w budynku Zespołu Szkół mieszczą się trzy oddziały 

Przedszkola w Krzemieniewie, pytał, czy szkoła miałaby możliwość przyjęcia wszystkich 

dzieci z  obecnego budynku Przedszkola w Krzemieniewie.   

  

Dyrektor oświadczyła, że raczej takiej możliwości nie widzi.  

 

MG. Czy rozważano możliwość przeniesienia uczniów klasy IV uczęszczających w tej chwili 

do szkoły w Garzynie do   Drobnina. Wówczas szkoła w Garzynie kształciłaby dzieci w 

klasach I –III a od IV klasy dzieci chodziłyby do Drobnina.  

 

Dyrektor szkoły wyjaśniał , ze realizacja planów edukacyjnych wskazywałaby na taką 

potrzebę. Łatwiej byłoby realizować  program nauczania. Niemniej jednak taka zmiana 

wymagałby zmiany uchwały rady gminy o obwodach szkolnych.  

 

MG. Pytał o funkcjonowanie hali sportowej i zasady użyczenia tej Sali osobom postronnym 

po godzinach pracy szkoły.  

Dyrektor szkoły wyjaśniał, ze sala jest udostępniania. Obsługą tych spraw z ramienia szkoły 

zajmuje się p.Agata Kasztalen.  

Z wiedzy Pani dyrektor wynika, że nie ma tym problemów. Osoba , która się tym zajmuje jest 

dyspozycyjna  i nie ma w tej sprawie żadnych skarg.  

Dochody z odpłatnego wynajmu sali  są przekazywane do budżetu gminy.  

 

MG. Pytał o mieszkania znajdujące się na terenie szkolnym i problemy związanymi z tym, że 

osoby które wykupiły  mieszkania muszą dojeżdżać samochodami przez boisko szkolne.  

 

Dyrektor szkoły potwierdziła, ze takie utrudnienie dla tych osób występuje. Niemniej jednak  

są w tej sprawie zawarte oddzielne porozumienia. Mieszkańcy póki co nie stwarzają 

utrudnień. Niemniej jednak sprawa wymaga uregulowania na poziomie decyzji wydanych 

przez Wójta Gminy. Mieszkańcy , którzy wykupili mieszkania mają na mapach wyznaczony 

dojazd przy posesji sąsiadującej, na obecnym pasie zieleni . Faktycznie  tego dojazdu  nie ma 

bo rosną tam drzewa.  



 

MG. Zwrócił się do p. Dyrektor z prośbą aby na okres wakacyjny nie zdejmować siatek na 

bramkach piłkarskich na terenie starego boiska przy szkole. Jest to prośba mieszkańców wsi 

Drobnin.  

 

Dyrektor szkoły uwagę przyjęła i obiecała i stwierdziła , że nie jest to żaden  problem.  

 Siatki pozostaną na bramkach tak aby dzieci mogły z tego obiektu korzystać podczas 

wakacji.  

 

Radny K.D. pytał o zasady przyznawania uczniom stypendiów za wyniki w nauce i za 

osiągniecia sportowe.  

Dyrektor wyjaśniała, ze obowiązują w tej sprawie specjalne regulaminy szkolne. Na koniec 

roku szkolnego 2015/2016 aż 29  uczniów zakwalifikowało się do otrzymania stypendiów. 

Stypendia wypłacane są w formie pieniężnej na rachunek bankowy rodziców. Dodatkowo 

dzieci honorowane są książkami i innymi nagrodami rzeczowymi  za  osiągnięcia np. 

czytelnictwo.  

 

MG. Pytał  o kontrole, które w roku 2015/2016 odbyły się w placówce szkolnej.  

Pani Dyrektor wyjaśniała, że oprócz bieżących kontroli technicznych związanych z 

bezpieczeństwem dzieci ( przeglądy kominiarskie , p-poż, przeglądy instalacji gazowych itp. )  

odbyła  się kontrola ewaluacyjna , którą prowadziło kuratorium Oświaty. 

Szkoła został oceniona pozytywnie, nie było zalecenia w sprawie programu naprawczego.  

Cały raport z tej kontroli dostępny jest na stronie internetowej w tzw. systemie informacji 

oświatowej.   

 

MK. Pytał czy w szkole odnotowuje się problem z masowymi zwolnieniami uczniów z lekcji 

wychowania fizycznego ? 

Dyrektor szkoły oświadczyła, ze takiego problemu nie mają . W roku szkolnym 2015/2016 

tylko jeden uczeń miał całoroczne zwolnienie z lekcji wychowania fizycznego.  

  

KL. Pytał ile uczniów nie otrzymało na koniec roku szkolnego 2015/2016  promocji do 

następnej klasy?  

Dyrektor szkoły wyjaśniła, że na koniec roku szkolnego promocji nie otrzymało 9 uczniów. 

Dwoje z nich  zrezygnowała z nauki i będą kończyć gimnazjum w ramach Ochotniczego 

Hufca Pracy.  Natomiast wszyscy uczniowie , szkoły podstawowej zdały  egzaminy 

poprawkowe i będą dalej kontynuowali naukę.  

 

KD. Pytał o sprawę korzystania przez uczniów z telefonów komórkowych?  

Dyrektor szkoły wyjaśniała, że z telefonów  komórkowych korzystają wszyscy uczniowie. 

Niemniej jednak nie wolno uczniom korzystać z nich podczas lekcji. Temat korzystania z 

telefonów jest wielokrotnie omawiany z uczniami podczas lekcji wychowawczych. 

Nauczyciele przekazują  wiedzę na temat mądrego korzystania i wpajają wiedze z tego 

tematu. Nie ma natomiast rygorystycznych zasad , które nie pozwalałyby uczniom przynosić 

telefonów.    

 

 

 

 

 

 



Ad. Pkt 3  

 

Skarbnik Gminy wyjaśniła , że w okresie od   dnia  12  lipca 2016   do dnia 31 sierpnia 2016  

Wójt Gminy dokonał  następujących zmian w budżecie gminy  

 

W dniu 21 lipca  2016  Wójt gminy wydał zarządzenie nr 0050/21 /2016                     

w którym  

 

1. Zwiększono  planowane dochody budżetu gminy o kwotę 69.501,20  zł  na 

podstawie zawiadomień od Wojewody Wielkopolskiego o przyznaniu dotacji   

- w rozdz. 80101  kwota 39.027,16  zł na zakup podręczników w szkołach 

podstawowych    

- w rozdz. 80110   kwota 30.747,04  zł  na zakup podręczników w gimnazjach     

 

Plan dochodów po zmianach wyniesie  31.368.309,87   zł  

 

2. Zwiększono  planowane wydatki budżetu gminy o kwotę 69.501,20  zł  

zwiększając plany wydatków jednostkach budżetowych na zakupy podręczników   

          Planowane wydatki budżetu po zmianach wyniosą 44.768.444, 87   zł  

 

 

 

Ad. Pkt 3  

W ramach wolnych głosów i wniosków ustalono termin kolejnego posiedzenia  , które 

odbędzie się w  dniu  19 września  2016  o  godzinie  15.00 w budynku Urzędu Gminy.  

 Tematem będzie  omówienie sprawozdania z wykonania budżetu na dzień 30.06.2016 oraz 

omówienie projektu uchwał w sprawie stawek podatku od nieruchomości na rok 2017. 

Wszyscy radni otrzymali już  niezbędne materiały.  

 

Na powyższym  posiedzenie Komisji zakończono.  

 

 

 

Protokołowała D.A                   Przewodniczący Komisji  

                                                            (-) Marek Garbacz……………………..  

                           

 

                         (-) Krystian Lewandowski ………………………………….. 

                          (-) Krystian Dutkiewicz ……………………………………….. 

                          (-) Mirosław Krysztofiak ………………………………………. 

                          (-)Michał Michalski ………………………………………………… 

                          (-) Henryka Przybylska ………………………………………… 

 

     

 


